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De heer R.J. Dijkstra
Mevrouw J.W. van Vrouwerff
De heer F.J.J. van Gelder
De heer C.A.H. Zondag
De heer W. Brouwer
Mevrouw B. Koopman
Gemeente Maasdriel
Mevrouw R. Meijers
De heer S. Koning

Voorzitter DB en AB
Lid AB
Lid AB
Lid AB (digitaal)
Lid DB en AB
Lid DB en AB
Lid AB
Directeur Avri / secretaris Bestuur
Avri
Lid AB
Projectleider Houtskoolschets (ag.8.2)
Projectleider Milieustraten (ag. 8.3)

# Subject Besluit 1 Conclusie
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 09.03 uur en verwelkomt alle aanwezi

gen.

De heer Van Hoften, gemeente Maasdriel is vanaf 21 mei 2023 geen wethouder
meer. Op dit moment is geen vervanger aanwezig.

2. Vaststellen agenda Naar aanleiding van 8.1 Presentatie resultaten grondstoffenrapportage 2022
wordt afgesproken dat de grondstoffenrapportage toegevoegd wordt aan de ver
gaderstukken, maar verder niet inhoudelijk zal worden behandeld. In de Benen
op-tafelsessie van september worden de cijfers van 2023 besproken.

Bij agendapunt 8.2 schuift mevrouw R. Meijers aan.
Bij agendapunt 8.3 schuift de heer S. de Koning aan.

De agenda wordt met bovenstaande opmerkingen vastgesteld.

3. Mededelingen De secretaris geeft een korte toelichting op de schriftelijke mededelingen.

Mondelinge mededeling:
Ambtelijk is aan het licht gekomen dat in de concept Begroting 2024 wat tabellen
niet juist zijn. Dit zal worden aangepast en de definitieve stukken zullen worden
verspreidt en behandeld in de vergadering van 6 juli 2023.

4. Ingekomen stukken Geen ingekomen stukken.

5. Besluitenhijst en actielijst
5.1 Concept verslag AB 26 ja- Besluit: het AB stelt het AB verslag van 26 januari 2023 ongewijzigd vast.

nuari 2023

5.2 Concept verslag AB 16 fe- Besluit: het AB stelt het AB verslag 16 februari 2023 ongewijzigd vast.
bruari 2023

5.3 Cumulatieve actielijst De actielijst wordt besproken en bijgewerkt. Actie BS

6. Terugkoppeling Raadsin- De secretaris geeft een korte weergave over deze avond.
formatieavond 11 april Het was een gecombineerde avond in het S-Techgebouw. Voor ons stond de
2023 eerste toelichting op de concept jaarstukken en begroting op de agenda. Vanuit

de raadsleden werd gereageerd dat zij de verhoging vervelend vonden voor de
inwoners, maar wel snapte. Zeker gëzien de gestegen loonkosten.

Naar aanleiding van:
Het lastige van een gezamenlijke avond is dat er meerdere onderwerpen op één

25.05.2023 Avri (Openbare vergadering) — vastgesteld verslag 1



avond aan de beurt komen en een raadslid niet bij alle onderwerpen aanwezig
hoeft te zijn. Kan hier in de planning eens naar gekeken worden?

7. Ter besluitvorming
7.1 AB voorstel Jaaroverzicht Bij de behandeling van het Jaaroverzicht klachten 2021 is een opmerking ge-

klachten 2022 maakt over registreren van klachten. Worden nu alle klachten geregistreerd?
De heer Brouwer: we proberen nu inderdaad alle klachten te registreren.

Ambtelijk hebben wij vanuit Maasdriel de vraag gekregen of het overzicht uitge
breid kan worden met alle klachten en meldingen. Niet alleen over gedragingen,
maar ook over dienstverlening.
De heer Brouwer: die meldingen worden ook geregistreerd, maar deze rapporta
ge is daar niet voor bedoeld.

Besluit: het AB neemt kennis van het Jaaroverzicht klachten 2022 en stelt het
voorstel conform vast.

7.2 AB voorstel Opheffen ge- Naar aanleiding van:
heimhouding stukken aan- • Zou het bespreekbaar zijn om met de revenuen iets te doen aan bijvoor
koop Medel beeld duurzaamheid voor Avri?

De voorzitter: hierover hadden we vooraf het gesprek aan moeten gaan.

Besluit: het AB stelt het AB voorstel Opheffen geheimhouding stukken aankoop Me
del conform vast en besluit hiermee de geheimhouding op de financiële doorrekening
Aankoop kavel Medel” behorende bij hetAB voorstel van 26januari 2023 opte hef

fen. Deze financiële doorberekening wordt toegevoegd aan de vergaderstukken op
de website.

Naschrift: ten tijde van de vergadering hebben we het alleen gehad over het opheffen
van geheimhouding op de financiële bijlage. Ondanks dat dit niet aan de orde is ge
weest hebben we bij de vergaderstukken ook het verslag van de besloten vergade
ring van 26 januari 2023 toegevoegd.

8. Ter bespreking Geen punten ter bespreking.

8.1 Presentatie resultaten De grondstoffenrapportage wordt toegevoegd aan de vergaderstukken, maar
grondstoffenrapportage verder niet inhoudelijk behandeld. In de Benen-op-tafelsessie van september
2022 worden de cijfers van 2023 besproken.

8.2 Van Houtkoolschets naar Mevrouw Meijers schuift aan voor een korte toelichting over de laatste stand van
Strategisch Koersplan zaken.

In januari 2023 is de Houtskoolschets afgeleverd en daarna in iedere raad af
zonderlijk besproken. De reacties zijn geïnventariseerd en verwerkt in 2 docu
menten, nI. een vraag en antwoordlijst en een addendum.
Deze 2 documenten liggen nu bij de vormgever en gaan daarna eerst naar de
griffies of zij herkennen wat er in staat. Na akkoord kan iedereen er kennis van
nemen.

Vragen naar aanleiding van:
• Menen de raden dat zij de houtskoolschets moeten vaststellen?

Mevrouw Meijers: nee, de raden zijn vanaf mei 2022 betrokken geweest. De
werkgroep heeft de houtskoolschets gepresenteerd aan alle raden. Alle opmer
kingen zijn verwerkt in een addendum. De houtskoolschets en het addendum
wordt aangeboden aan Avri en zij nemen dit mee in het opstellen van het strate
gisch koersplan. Het vaststellen van het koersplan is een bevoegdheid van het
AB.

• Worden de raden of de raadswerkgroep betrokken bij het opstellen van
het strategisch koersplan?

De secretaris: we blijven de raadsleden informeren over wat we wel of niet over
nemen en wat we ermee gaan doen. Het AB lid van de gemeente Tiel merkt op
dat de houtskoolschets van de raad is en dat het AB de handen vrij moet hebben
om besluiten te kunnen nemen.

• Hoe heeft het AB de houtskoolschets ontvangen? Kunnen jullie hiermee
uit de voeten en zijn jullie ervan bewust dat er een andere organisatie
vorm moet komen?
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De voorzitter: we zijn content met wat er aangeboden is. In de raden vind vaak
discussie plaats over dat ze meer aan de voorkant betrokken willen zijn. Dat is
met dit proces goed gelukt.
Vanuit het AB wordt aangevuld dat zij het over de vorm gaan hebben en dat Avri
dit moet voorbereiden.

8.3 Milieustraat van de toe- Simon de Koning schuift aan en geeft een presentatie over de stand van zaken
komst over de huidige milieustraten en de nieuwe milieustraat in Medel.

De presentatie wordt toegevoegd aan de vergaderstukken.

Naar aanleiding van:
• Is het haalbaar om voor 2 jaar een investering te doen? We gaan in Tiel

een nieuwe milieustraat bouwen.
De heer Brouwer: we lopen nu enorm vast en deze investering is bedoeld voor
de korte termijn. Voor de lange termijn zoeken we een andere oplossing.

• Naast de 4 milieustraten hebben we ook nog een brengstation in Op
heusden. Zijn er meer mogelijkheden om de milieustraten te ontlasten?

De heer Brouwer: we zijn continu aan het zoeken naar optimum en gemak. We
gaan onderzoeken of we bijvoorbeeld het groen zelf kunnen verwerken. Daar
naast zijn we ook in gesprek met ander afvalinzamelaars om stromen circulair te
kunnen verwerken.

9. Ter informatie Geen punten ter informatie.

10. Rondvraag
10.1 De week zonder afval’ Het is deze week ‘De week zonder afval’. Doet Avri hieraan mee?

De secretaris geeft aan dat Avri een goede mix probeert te vinden in de keuze
om met acties mee te doen. Dit keer hebben we gekozen om wel mee te doen,
maar niet heel zichtbaar.

11. Sluiting De voorzitter bedankt de aanwezigen. De vergadering wordt op om 10.11 uur
afgesloten.

Naschrift: In een besloten vervoigsessie wordt nog nagepraat over de business
case gft. Het bestuur geeft hierin Avri de opdracht om de verkenning verder uit te
werken. Dit komt terug op de agenda.

v’ Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met
een ‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst.

Aldus v;testei in de vergadering van 6 juli 2023,

De secretaris
W. Brouwer

de voorzitter
J.P. Neven
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